
Styremøte 

 

19.11.2024 

Kl. 09:00 

 

Til stede: 

Leder    Eirik Birkeland 
1. nestleder   Trond Tidemann Haugbjørg 
2. nestleder   Frode Nirisen 
Styremedlem/HVO  Anbjørn Lærdal 
Styremedlem/HVO  Arild Emanuel Andersen 
Styremedlem/HVO  Bjørnar Berger 
E-K Nepco leder  Per Øyvind Henriksen 
E-K land leder/HVO  Ståle Skretting 
Observatør/HVO  Fredrik Andrè Gitlestad 

 

1. Åpning 
1.1. Eirik åpnet møte kl. 09:00. 

 
2. Protokoller og referater 

2.1. Eirik gikk igjennom referatet fra styremøtet tirsdag 22. oktober. Referatet ble 
godkjent. 
 

3. Organisasjon og verving 
3.1. Medlemsoversikt. Trond gikk gjennom medlemsoversikten til og med dags 

dato. Oversikten viser ingen store endringer siden sist styremøte. 
3.2. 50-årsberetning. Eirik informerte at trykkingen av boken pågår for fullt hos 

GRAFO (Randaberg trykkeri) og at ferdig produkt er like om hjørnet. 
3.3. Årsmøtegave. Trond informerte at gaven til årsmøtet 2025 er bestilt. Valg av 

gave ble besluttet på sist styremøte. 
3.4. LO-Koordinator/Offshore sekretær – Dag Yngve Johnsen. Dag Yngve var invitert 

til møtet for å informere om hans rolle som LO-Koordinator og offshore 
sekretær i Rogaland. Han informerte om sitt arbeid i Sikkerhetsforum, 



Regelverkforum og Samarbeid for sikkerhet. Det var også tid til en 
spørsmålsrunde.  
  

4. Tariffavtaler, lønn og arbeidsvilkår 
4.1. Informasjon om utvalgte pågående saker. Trond informerte om: 

- Ekofisk-Komiteen har informert bedriften om at vi vil komme med et 
samlet, felles innspill vedrørende kostnadsbesparelser og effektiviserings 
til Vision 2050+ Action Now. Innspillet vil bli sendt i første halvdel av 
desember. 

- Ekofisk-Komiteen har satt fokus på at enkelte ledere har personalansvar for 
svært mange medarbeidere, med de utfordringer det kan medføre. 

- Ekofisk-Komiteen har bedt om innsyn vedrørende krav til norske lønns og 
arbeidsbetingelser i anbudsdokumentet for ny kontrakt på 
brønnstimulering. 

- Det arbeides med å finne en ny løsning i Workday for korrekt timeføring i 
sammenheng med nattskift og konferansetillegg. 

- Det vil bli sett på om det er behov for å justere enighets protokoll for 
håndtering av uenighet om timeføring etter innføring av Workday. 

- Forhandlinger om ny innleieprotokoll pågår. 
- De 4 tvistesakene som Ekofisk-Komiteen har med bedriften ligger nå alle til 

vurdering hos LO-advokat. 
4.2. Diskusjon om hjemmekontor ordningen. Eirik gikk gjennom saken om at 

hjemmekontorprogrammet (HOW) legges ned fra januar 2025 og blir erstattet 
av en AdHoc løsning. Det ble enighet om at vi avventer hvordan ny ordning 
fungerer. 

 
5. Økonomi og administrasjon 

5.1. Budsjett og regnskap. Trond gikk gjennom budsjett frem til dags dato. 
Regnskapet viser vi er innenfor budsjett. 
 

6. Konferanse, kurs og studiearbeid 
6.1. TV-samlinger 2024. Årets første TV-samling på Kielfergen er gjennomført og 

Eirik informerte om opplegg, innhold og tilbakemeldinger fra deltakerne. 
Datoene for årets samlinger er 5.-7. november og 26.-28. november. 
 

7. Prosjekter 
7.1. ORM. Ingen ny informasjon. 
7.2. Fjerningskampanje. Arild informerte at kampanjen for 2024 er ferdig. Lesson 

Learn seksjon vil bli arrangert i Leiden 12. desember. 
7.3. NxtGen ERP. Jone Stapnes gjennomførte opplæring for styret 18. november. 



7.4. Dysleksiprosjektet. Trond og Ståle informerte om aktuelle saker. Blant annet 
skal prosjektet i gang med informasjons seksjoner for Landorganisasjonen i 
løpet av 2025. Robert Ramos vil i disse møtene presentere sin historie 
tilsvarende Einar Malin sine bidrag i møtene for offshore organisasjonen. 

7.5. PPF. Anbjørn informerte at siden sist styremøte har partnerne godkjent 
anbefaling av konsept. Videre forberedelser for endelig godkjenning av AFF. 

7.6. 2050+. Arild informerte om status i prosjektet og at 2050+ består av 3 
hovedfokus områder. Disse er Ekofisk Kilo Remote, Levetidsforlengelser og 
Vedlikehold. Arild informerte også en nylig oppstartet arbeidsgruppe som skal 
se på organiseringen av Embla/Reisemannskap. 

7.7. Sørlige Nordsjø 2. Bjørnar informerte om saker fra møte han har deltatt på i 
forbindelse med prosjektet. I dette møtet ble det informert at størrelsen på 
prosjektet er 90 vindmøller hvor hver enkel er 275 meter høye. Bjørnar 
informerte også om tekniske detaljer om hvordan Ekofisk feltet planlegges 
koplet opp mot dette prosjektet. 
 

8. Bedriftsinterne saker 
8.1. Velferd. Ståle informerte om aktuelle saker fra velferden. 

 
9. Vernefaglig 

9.1. Granskinger. 
- Fredrik informerte om utvidet gransking av UPS hendelse på Ekofisk Kilo 

som pågår. Det er satt opp møte 25. november for gjennomgang av 
granskingsrapport. 

- Arild informerte om mandat og oppstart av gransking i forbindelse med løs 
bunnplugg på livbåt 2 på Ekofisk Kilo. 

9.2. KHVO informerer. Frode informerte om følgende: 
- Havtil sin Oppfølging av Marine evakueringssystemer (MES), livbåter, flåter 

og MOB (m/davit). Dette er en sektor oppgave som går mot alle offshore 
operatør selskap. 

- I november og desember skal selskapet ha årlig Risk Review på brønnene 
på Ekofisk. Her møter verneombud fra alle installasjoner. 
 

10. Eksterne engasjement 
10.1. LO/Forbundsstyre/Operatørutvalget. Eirik informerte om følgende: 

Forbundstyremøte 12. og 13. november: 
- Saker i forbindelse med tidligere Industri Energi og FLT. 
- Hvem skal organisere batterifabrikker internt i LO? Styrke eller 

Fellesforbundet? 
- Lik sak om hvem som skal organisere Biokull industrien. 
- Informasjon om LO Kongressen som blir arrangert 5. til 9. mai 2025 i Oslo. 



- Informasjon om FFF (Forum For Funksjonærer) og saker i den forbindelse. 
- Samarbeidsmøte for Operatør 4.-6- desember i København og saker som er 

på agendaen til det møtet. 
10.2. Styrke HMS utvalg. Ingen ny informasjon siden sist styremøte. 
10.3. LO helikopterutvalg. Ingen ny informasjon siden sist styremøte. 

 
11. Andre pågående aktiviteter. 

11.1. Ingen saker innmeldt 

 

Møtet avsluttet kl. 16:30 

Referent: Ståle Skretting 


